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Protokoll vid styrelsemötet den 23 augusti 2023 
 

Plats:  Stridbeckliden  

 

Närvarande Christer Oskarsson Ordförande 

   Kristina Persson Sekreterare 

   Joakim Gustafsson Ungdomskommittén 

   Jan Olof Svensson            Arrangemangskommittén 

   Oscar West Träning och tävlingskommittén  

   Lotta Enberg  Marknadskommittén  

   Ingolf Bengtsson              Kassör 

     

 

 

§ 1  Mötet öppnades 

  Ordförande öppnade mötet.  

 

   

§ 2  Dagordning  

   Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen. 

 

§ 3  Val av justeringsperson 

  Styrelsen beslutade att utse Oscar West   till justeringsperson   

 

§ 4  Föregående protokoll 

  Föregående möte gicks igenom. Därefter lades protokollet till handlingarna.  

.   

§ 5  Rapport från AU 

Hyresavtalet med Friskis och svettis blir inte av. Styrelsen undersöker vidare. Delar av styrelsen 

undersöker ett nytt alternativ på Öster. Östra förstaden. 

 

§ 7  Ekonomi – lägesinfo 

Vårruset 135000 netto.  Idag ligger vi på -250000kr Inkomsten för Hallands tredags är inte medräknad. 

Ännu inget investeringsbidrag beviljat från kommunen. 

Aktivsommar, ersättningen ska betalas ut till ungdomarna som haft aktiv sommar. 

Efter att alla arrangemang genomförs och vid tävlingssäsongens slut kan det bli aktuellt att häva beslutet 

om att begränsa antalet starter. 

 

§ 8  Träning/Tävling – lägesinfo 

Tisdags och torsdagsträningar fortlöper som planerat. Cuperna drar mycket folk.  Även fler på torsdag 

när som inte är cup.  

Tjejgrupp varannan måndag på prov för att få med fler på ordinarie träning framöver. Planering av 

dagKM är i slutfasen och genomförs den 28 augusti. 

25 manna-intresse från medlemmarna finns. Olika boende alternativ diskuteras för att hålla nere 

kostnaden, Kommittén beslutar. 

 

 

§ 9  Arrangemang – lägesinfo.  

Hallands 3-dagas har gått över förväntan både deltagarmässigt och ekonomiskt. Föreningen kommer att 

få ett kartbidrag från övriga arrangerade klubbar. 
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Hallandspremiärren 2024 planingen är i gång. Dusch kommer att att vara på snöstorpsskolan om vi inte 

får tillgång till Skedalahed. Fotbollsklubbar har företräde och vi får invänta deras behov. Parkering på 

Tittuvallen. Styrelsen diskurar lämplig väg till och från arena då vägen mellan sjöarna även kommer 

vara till mål.  Förslag på tävlingsledare finns. Planering inför DM är också igång och även där finns 

förslag på tävlingsledare.   

   

 

§ 10 Ungdom – lägesinfo 

Höstens träningar har kommit igång. Nedgången i grön grupp i våras har nu ökat till det normala. U10 

mila är genomfört med nöjda ungdomar. Vid GM deltog 5 unga   

  

§ 11 Marknad – lägesinfo 

Föreningsdag den 26 augusti. Sprintträningstävling erbjuds  vid samma tillfälle. Klädshopen har varit 

öppen, endast 6 köpare.  Förslagsvis 2 köpmöjligheter/ år för att fler ska köpa vid varje tillfälle 

Förslag på klädbytarförsäljning på Kaneberg. Marknadsför klubben för Pspring. 

   

§ 13 Övriga frågor 

  PreO- SM möte har genomförs med förbundskaptenen. 

   

 

§ 14 Mötets avslutande 

  Ordförande avslutade mötet 

  

    

Vid protokollet: 

 

 

Kristina Persson 

Sekreterare 

 

Justeras: 

 

 

 

 

     

Ordförande    Justeringsperson 

 

 

 

 


